

僑務委員會「i 僑卡」法定代理人簽名表

計畫附件 1

OCAC i Compatriot Card Legal Agent Signature Form

中文姓名	
英文姓名 ENGLISH NAME	
GIVEN NAME(S)	SURNAME
法定代理人簽名欄： (申請人依其本國法為無行為能力者或限制行為能力者，請依其本國法規定由其法定代理人簽名以示代為申請或同意)	
Legal agent signature column: (when the applicant has no or limited capacity to act according to his/her national law, their legal agent according to his/her national law is invited to sign to apply or agree on his/her behalf)	

※備註：1、i 僑卡無申請年齡限制，有行為能力者可自行申請；行為能力之認定，依當事人之本國法；但當事人有多數國籍時，依其關係最密切之國籍定其本國法。

2、如申請人僅具中華民國國籍者，依中華民國民法規定年滿 20 歲（2023 年起為 18 歲）為完全行為能力人，可自行申請；未滿 7 歲為無行為能力人，應由法定代理人代為申請；7 歲以上未滿 20 歲（2023 年起為 18 歲）為限制行為能力人，應取得法定代理人之同意。

※Note: 1. There are no age limits for i Compatriot Card application; those who have full capacity to act can apply by themselves. The capacity of a person to act is governed by his/her national law, but if a person has multiple nationalities, the national law is the law of the nationality most closely connected with the party.
2. If the applicant who only has ROC nationality, according to ROC Civil Code, reaching the twentieth year of age (18 from 2023), they have full capacity to act and can apply by themselves; those who have not reached their seventh year of age have no capacity to act and application must be made by their legal agent; those who over seven years of age and have not reached their twentieth year of age (18 from 2023) have limited capacity to act and should gain the agreement of their legal agent.